
Kære Inge 
  
Tak for din henvendelse som jeg har fået videresendt fra Finn Orvad. 
  
Da det er mig der står for kloakken får du svar fra mig. 
  
Nedgravning af fiber foregår typisk i rabat eller den ene side af fortovet så det baner desværre ikke vejen for 
meget kloakseparering. 
  
Derudover er der flere årsager til at vi ikke kan nå at lave en kloakseparering i Bur inden 2024: 
Fælleskloakken i Bur er ikke helt udtjent endnu og der er derfor andre kloaksepareringer der står først. Dertil 
kommer at vi i forbindelse med kloaksepareringsprojekter skal varsle de ejendomme, der bliver omfattet af 
en separering i god tid. Hvor det er en del af projektet bliver de endvidere tilbudt at træde ud for regnvand. 
Der er derfor en vis tidshorisont i sådanne projekter da vores forbrugere skal have en ordentlig varsling. Så 
selvom det blev besluttet at separere Bur akut vil vi ramme i at anlægsarbejdet vil foregå tidligst fra foråret 
2024 og derfra 1-2 år frem da det tager tid med de trafikerede veje der er i byen. 
  
Vi har kigget på Skolevej og kan godt se at rendestensbrøndene har det skidt mange steder. 
Rendestensbrønde hører til Holstebro Kommunes Park og Vej afdeling og jeg tænker også det er dertil du 
har fremsendt de billeder du omtaler? Vi har ihvertfald ikke modtaget dem hos Vestforsyning. 
Fortove hører ligeledes til Holstebro Kommunes Park og Vej afdeling 
  

Jeg kan derfor desværre ikke imødekomme din henvendelse. 
  
  
Med venlig hilsen 

 
Jette Christensen 
Spildevandschef 
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